

**6 Days**  
**5 Nights**

# 香港/深圳 + 迪斯尼樂園

## HONGKONG/SHENZHEN+DISNEYLAND

**特选风味**

- 香港品尝正宗港式点心，
- 深圳品尝烤鸭、烧腊味餐、芝麻鸡、桃源乳鸽皇，广东老火靚汤，避风塘炒蟹

合迪斯尼乐园  
**全新主题乐园**  
【反斗奇兵大本营】



With Disneyland  
**New TOY STORY WONDERLAND**

**4** 星级  
Stars  
Hotel

**全新节目**

- 【天际100香港观景台】香港最高的室内观景台！坐落在全港最高大厦环球贸易广场100楼，您可360度鸟瞰世界闻名的繁华景致！
- 【香港香火最旺的庙宇-黄大仙庙】祠庙建筑雄伟、金碧辉煌，极富中国传统寺庙建筑的特色！

- Special Cuisines:
- Enjoy HongKong famous dimsum
  - Shenzhen: Roast Duck, Preserved meat, Sesame Chicken, Taoyuan Pigeon King, Canton Famous Soup, Abardeen Fried Crab

- Sky100floor to view 360degrees view of Hong Kong
- Wong Tai Sin Temple the most famous temple at HongKong

**第一天 吉隆坡 ✈ 香港 [机上用餐]**

集合于吉隆坡国际机场办理登机及出境手续后，乘搭马来西亚航空豪华客机飞往拥有“东方之珠”之称的-香港。抵达后，送往入住酒店。

**DAY 01 KUALA LUMPUR ✈ HONG KONG (MOB)**

Assemble at KLIA for departure flight to Hong Kong. Upon arrival, transfer to hotel.

**第二天 香港 - 深圳 [早午晚]**

早餐享用香港最著名的港式点心，而后乘车前往游览金紫荆广场。金紫荆广场是为纪念香港主权移交而设立。续程游览浅水湾及香港仔渔村(乘船自费)。午餐后，参观参茸店和珠宝店。而后前往香港香火最鼎盛的黄大仙庙参观。参观完之后就送往天际100香港观景台360度鸟瞰香港的繁华景致。游毕后，乘火车前往深圳。抵达后享用晚餐，而后送往东门夜市自由购物。

**DAY 02 HONG KONG - SHENZHEN (BLD)**

Breakfast we have Hong Kong famous Dim Sum. Then we will visit the famous Golden Bauhinia Square. After that transfer to visit Repulse Bay and Aberdeen Fishing Village (sampan at own expenses). After lunch, visit to ginseng shop and Jewellery Shop. After this proceed to visit the most famous at Hong Kong ~ Wong Tai Sin Temple. Then visit to Sky100floor for 360degree view of Hong Kong. Then proceed to Shenzhen by train. Upon arrival, transfer to Dong Men Night Market for shopping.

**第三天 深圳 [早午晚]**

早餐后，参观玉器店和丝绸工厂。尔后游览坐落在风光旖旎的深圳实景微缩景区-锦绣中华小人国。有一百多个按景以一定比例缩小的微雕景观，是中国自然风光与人文历史精彩的缩影。而后，前往参观民俗村及观赏两场大型精彩表演东方霓裳以及龙凤舞中华。(您亦可自费游览世界之窗)

**DAY 03 SHENZHEN (BLD)**

After breakfast, visit to Jade Shop and Silk Factory. Then transfer to visit to the Splendid of China situated by the picturesque Shenzhen Bay, is a tourist area of overseas Chinese Town is Shenzhen Special Economic into Scenic Spot Area and Comprehension Service area. Continue our tour to the most famous Culture Village. Evening enjoy Cultural Show of China - A Ceremony of National Splendor and Dancing with the Dragon and the Phoenix. (You can optional to visit Window of the World)

**第四天 深圳 - 香港【迪斯尼乐园】 [早]**

早餐后，乘搭火车返回香港。抵达后，乘车前往令人振奋的迪斯尼乐园(含入门票)。这里充满奇妙生趣的迷人故事和妙想天开的幻想世界的永恒国度，探险世界，明日世界都生动地展现在您眼前。您将可以和童话世界里头的卡通人物会面，例如：米奇老鼠、唐老鸭、花木兰及他们的朋友。您还会发现古中世纪的城堡，太空星群的山脉，会伐木和飞翔的大象以及可爱的小飞象。

**DAY 04 SHENZHEN - HONG KONG (DISNEYLAND) (B)**

After breakfast, return to Hong Kong by train. Upon arrival, proceed to the most excited Theme Park Disneyland (with entrance ticket). Here, you'll discover whimsical worlds of imagination where enchanting stories and timeless places literally come to life right before your eyes. Fantasy becomes reality in our magical theme lands. Meet all of your favorites Disney friends in person: Mickey Mouse, Donald Duck, Mulan and all their friends, as you discover medieval castles and intergalactic mountains, elephants that lumber and elephants that fly, snakes that talk and bears that sing.

**第五天 香港 [-]**

团友们自由活动或您可参加其他自费项目 etc...

**DAY 05 HONG KONG (-)**

Free at own leisure.

**第六天 香港 ✈ 吉隆坡 [机上用餐]**

早上乘专车送往机场乘搭客机飞返家园。

**DAY 06 HONG KONG ✈ KUALA LUMPUR (MOB)**

Morning transfer to Hong Kong International Airport for flight back home.

6HKG-A

团费: TOUR FARE: 出发日期: DEPT. DATE

\*我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认\*  
\*We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice\*



**鴻運旅遊機構有限公司**  
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.  
No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.  
Tel: (6) 05 253 2766 Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP4266)  
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.  
No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.  
Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118  
鴻運旅遊機構(新山)有限公司  
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.  
No.15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi, JB 80400, Johor, Malaysia. (1059028T) (KKKP1478-02)  
Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018